
9 Voorstel inzake cofinanciering Regio Deal Vitale Wijken 

Voorzitter, 

Laten wij in onze bijdrage voorop stellen dat we blij zijn met deze regiodeal. Het is altijd fijn 

als er partijen zijn die bij kunnen dragen aan de projecten in onze stad. En zeker het project 

Betere Buurten is het waard dat er in geïnvesteerd wordt. We zullen dan ook instemmen met 

het raadsvoorstel en hopen dat de subsidie zal worden toegekend. 

 

Toch hebben wij ook wel een probleem met de gang van zaken rondom betere buurten tot 

nu toe. De keuze van de nieuwe betere buurten wordt niet meer met de raad voorbesproken, 

maar wordt via dit soort stukken en onlangs in de begroting gedaan. Dat zou op termijn de 

juiste weg zijn, maar wij vinden dat het daarvoor nu nog te vroeg is. En wij hebben daar een 

aantal redenen voor: 

 

1. Twee jaar geleden is er een shortlist samengesteld. Daar staan 14 buurten op gemeld 

met de zaken die toen in die buurten speelden. Op grond van die shortlist kiezen wij 

nu voor Muntenbuurt en gebouwendriften.  

Nog nooit heeft de raad een overzicht gehad van álle 64 buurten in Nieuwegein en de 

problemen die zich in die buurten wel of niet voordoen. Het is daarom onmogelijk 

om als raad een goede afweging te kunnen maken over de keuze van een nieuwe 

betere buurt. We weten zelfs niet eens wat wordt bedoeld met buurten als het om alle 

64 buurten gaat. Als gevolg daarvan krijgen we discussies als in de afgelopen avond 

van de raad, waarin door groep Verdam een andere buurt werd voorgesteld omdat 

die buurt het volgens groep Verdam veel harder nodig heeft. 

Dit soort discussies zouden we beter op een ander moment en breder kunnen 

voeren, zodat er een afgewogen keuze kan plaatsvinden. 

2. Voor onze inwoners is het totaal onduidelijk wat de beweegredenen zijn om in de ene 

buurt zoveel geld te investeren, terwijl de andere buurten niet weten of zij ooit ook 

nog aan de beurt komen en wanneer dat dan zal zijn. 

3. De criteria die te vinden zijn in de oorspronkelijke shortlist van 2018 lopen per buurt 

sterk uiteen. De buurten kunnen daardoor niet goed met elkaar worden vergeleken, 

waardoor de schijn ontstaat dat er maar lukraak gekozen wordt. Uit de 

beantwoording van de technische vragen krijg ik zelfs de indruk dat achteraf nog 

bedacht moet worden welk “werk met werk” gerealiseerd gaat worden in de nu 

gekozen buurten. 

 

Voorzitter, wij willen dat de raad beter wordt betrokken bij de keuze van nieuwe betere 

buurten en dat wij daarvoor goed toegerust worden. Daarom dienen wij samen met SP, GL en 

VVD een motie in waarin we vragen om een duidelijk overzicht van alle 64 buurten, met 

criteria die met elkaar kunnen worden vergeleken en met een prioritering voor wat betreft de 

urgentie van de aanpak. Wij willen dat dit overzicht met de raad wordt besproken en door de 

raad wordt vastgelegd. Wanneer dit overzicht in dezelfde periode als de kadernota wordt 

behandeld, dan kunnen zowel de financiële afwegingen als de keuzedilemma’s zo goed 

mogelijk op elkaar worden betrokken.



 


